
 

 
Z Á P I S N I C A 

 
z 2. zasadnutia  

Komisie kultúry pri Miestnom zastupiteľstve  
Mestskej časti Košice – Sever 

 
dňa: 13.04.2015  

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
Prítomní: Erik Haľko, Ing. Kosmas Bekiaris, MVDr. Dagmar Kažimírová, Anton Švajlen,        

                 Ing. Milan Hauliš, Jozef Horváth, Ing. Ladislav Gööz, Mária Žofčáková 

Neprítomní: doc. Ing. Peter Blišťan (ospravedlnený), PhD., Mgr. Vladimír Vágási, prof. Ing.     

                      Vladimír Sedlák (ospravedlnený), PhD.,Vojtech Hintoš, Ing. Jaroslav Mezencev,     

                       Róbert Trtík   

Ďalej prítomní: Marián Gaj, PhDr. Matúš Háber, Ing. Jana Nováková, Ing. Jaroslav Polaček,    

                           Mgr. Marcel Gibóda 

Tajomník: JUDr. Zuzana Vozár Kakaščíková 

 

PROGRAM:  1. Otvorenie  

  2. Prehľad kultúrnych a športových aktivít zrealizovaných v roku 2014  

  3. Návrh kultúrnych a športových aktivít na rok 2015 

  4. Podmienky publikovania občasníka „Kuriér zo Sever“ 

 

K bodu 1 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Erik Haľko a oboznámil prítomných s programom 

rokovania komisie. Členovia komisie požiadali o zasielanie materiálov súčasne s pozvánkou.  

 

K bodu 2 

Predseda komisie informoval o činnosti Komisie kultúry v roku 2014 - predložil komisii pozvánku 

na zasadnutie komisie z marca 2014 a Harmonogram kultúrnych a športových aktivít na rok 2014. 

Na základe predloženého prehľadu aktivít zrealizovaných v roku 2014 komisia skonštatoval, že 

z naplánovaných aktivít sa zrealizovala iba časť z nich a prevažná väčšina sa týkala Denného centra 

(ďalej len „DC“), a teda kultúra za rok 2014 sa vo veľkej miere viaže na seniorov. Do diskusie sa 

zapojili viacerí z prítomných. Komisia navrhla, aby jej bolo predložené finančné vyhodnotenie 

čerpania rozpočtu v roku 2014 v rámci DC, aby bolo jasné, koľko z rozpočtu čerpá DC. Predmetom 

diskusie bol aj rozdiel medzi platiacimi, aktívnymi, členmi v DC a tými, ktorí sú iba prihlásení alebo 

nemajú zaplatený členský poplatok. Komisia navrhla, aby sa v otázke členstva v DC urobil systém 

a poriadok, aby seniori, ktorí platia členský príspevok, boli nejakým spôsobom zvýhodnení. 

Kontrolórka MČ odkázala komisiu na Správu o kontrolnej činnosti, ktorú predložila na zasadnutí 

Miestneho zastupiteľstva (ďalej len „MZ“) a ktorá zahŕňa aj podrobnú kontrolu v DC, kde sú 

rozpísané jednotlivé aktivity DC vrátane ich financovania, ako aj problematika členstva v DC. 

Zároveň odporúčala komisii zaviesť systém v spolufinancovaní, resp. prispievaní seniorov na aktivity 

DC. Ing. Polaček v krátkosti oboznámil komisiu s príjmami a výdavkami v rámci programu 4. 

Kultúra a šport za rok 2014 v porovnaní s rokom 2015. P. Horváth zdôrazňoval nevyhnutnosť 

kontroly financií, systému financovania a čerpania schválených financií, pričom výšku členského 

príspevku v DC by mala Rada seniorov odvíjať od návrhu aktivít DC. Ing. Gööz v krátkosti 

predstavil Radu seniorov a zaujímavé aktivity a krúžky DC. 

Komisia prijala uznesenie: 

Komisia kultúry žiada Kanceláriu starostu do 15.05.2015 dopracovať finančné vyhodnotenie 

kultúrnych a športových aktivít Mestskej časti Košice – Sever za rok 2014 a predložiť ich Komisii 

kultúry. 

Za: 6   Proti: 0   Zdržal sa: 0    Nehlasovali: 2 

   

 

 



 

 

 

K bodu 3 
PhDr. Matúš Háber oboznámil komisiu s návrhom kultúrnych a športových aktivít na rok 2015, 

a zdôraznil, že v návrhu sú zapracované akcie kryté rozpočtom ako aj veľa ďalších, ktorých 

realizácia je vecou spolupodieľania sa komisie. S predsedom komisie poukázali na možnosť aktívnej 

spolupráce so školami, saleziánmi, akademickou obcou, podnikateľskými subjektami, občianskymi 

združeniami a najmä novovznikajúcim komunitným centrom, ktorého prevádzkovateľom je MČ. 

V rámci diskusie vystúpili viacerí z prítomných. Komisia požiadala o predloženie návrhu 

konkrétneho čerpania finančných prostriedkov na aktivity a krúžky v DC na rok 2015. Ing. Bekiaris 

upozornil komisiu, že výška finančných prostriedkov vyčlenených na aktivity DC bola do návrhu 

rozpočtu na rok 2015 zapracovaná na základe požiadavky Rady seniorov. Komisia ocenila 

predložený návrh aktivít a vyzdvihla najmä akcie organizované pre rôzne vekové kategórie. 

Komisia prijala uznesenie: 

Komisia kultúry berie na vedomie predložený návrh kultúrnych a športových aktivít na rok 2015 

a žiada dopracovať návrh finančného krytia jednotlivých aktivít na rok 2015 v termíne do 

15.05.2015. 

Za: 6   Proti: 0   Zdržal sa: 0    Nehlasovali: 2 

 

K bodu 4 

Starosta MČ nadviazal na p. Polačeka, ktorý na minulej komisii vyčíslil náklady na publikovanie 

občasníka „Kuriér zo Severu“ na cca 580 eur a porovnal ich aj s inými mestskými časťami, napr. MČ 

Juh: cca 1.500 eur/1 číslo. Ďalej komisii ozrejmil, že v minulosti zlyhalo vydávanie občasníka práve 

na kreovaní Redakčnej rady a rozpočte. Do diskusie sa zapojili viacerí z prítomných. Komisia 

navrhla, že môže ísť aj o iný spôsob, ako informovať občanov MČ o kultúrnych, športových, 

stavebných aktivitách, predstaviť činnosť miestneho úradu a jeho aktivity. Ing. Bekiaris zhrnul, že 

publikovanie občasníka je otázka na celé MZ, navrhol otvoriť tento bod na zasadnutí MZ, v prípade 

záujmu zapracovať to do rozpočtu, pričom publikovanie občasníka je podľa jeho názoru reálne až v 

roku 2016. Komisia navrhla zriadenie pracovnej skupiny, ktorá pripraví systém fungovania 

občasníka. 

Komisia prijala uznesenie: 

Komisia kultúry žiada pracovnú skupinu v zložení starosta MČ Košice – Sever Marián Gaj, PhDr. 

Matúš Háber a p. Jozef Horváth o predloženie systému fungovania a publikovania občasníka 

„Kuriér zo Severu“ v termíne do 15.05.2015. 

Za: 6   Proti: 0   Zdržal sa: 1    Nehlasoval: 1 

 

Starosta MČ pozval prítomných na najbližšiu športovú akciu, Fusion cup Bankov Košice, ktorá sa 

bude konať 26.04.2015. 

Predseda komisie vyzval komisiu k aktívnemu podieľaniu sa na jednotlivých akciách a projektoch. 

Komisia navrhla, aby sa najbližšie zasadnutie konalo v priestoroch Denného centra aj za účasti 

manažéra DC. Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 

 

 

 

 

 

        „podpísané“                                                                                              „podpísané“ 

 

JUDr. Zuzana Vozár Kakaščíková                            Erik Haľko 
              tajomník                                                                                        predseda komisie 
 

 

 

V Košiciach 17.04.2015 


